
 

 
 
 

 
 

SÖDRA ÅSNENS FIBERNÄT EKONOMISK FÖRENING 
Årsmötet Protokoll 31 maj 2024 

 
Tid och plats: 18.00, 2023-05-31, Parken Urshult 
 
Närvarande:  13 st. och inklusive Tore Ragnarsson, Viktor Jönsson, Ingvar Johansson, Agnetha 

Ragnarsson, Leif Karlsson och Maria S Karlsson från styrelsen. 
 

1. Mötet öppnades. 

2. Mårten Guldstrand valdes till mötesordförande, samt Maria S Karlsson valdes till 
sekreterare vid stämman. 

3. Godkännande av röstlängden, godkändes att använda om det blir aktuellt. 

4. Mikael Jeansson och Krister Johansson valdes till justerare. 

5. Stämman har blivit utlyst i behörig ordning. 

6. Dagordningen fastställdes. 

7. Verksamhetsberättelse lästes upp av Mårten Guldstrand, godkändes och lades till 
handlingarna.  

8. Styrelsens årsredovisning och revisionsberättelsen lästes upp av Mårten Guldstrand, 
godkändes och lades till handlingarna. 

9. Beslut om fastställande av balansräkningen och resultaträkningen samt om disposition av 
årets vinst enligt den fastställda balansräkningen lästes upp, godkändes och överfört till 
kommande år. 

10. Beslut om ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna togs. 

11. Beslut om höjning av arvoden till styrelseledamöterna med 500:-, totalt arvode blir 
1500:-. Kassör och revisor är oförändrat. 

12. Årsavgift och andra avgifter blir oförändrade med undantag för Wexnets. Gör Wexnet 
höjningar har styrelsen rätt att följa efter och höja fakturen med samma belopp. 

13. Antal styrelsemedlemmar blir oförändrat, 6 st ordinarie och 1 st suppleant. 

14. Val av styrelseledamöter och styrelsesuppleanter för en tid av två år är det Viktor 
Jönsson, Ingvar Johansson och Leif Karlssontur att avgå eller göra omval på. Alla 
föregående omvaldes på två år. 

15. Vald till ordförande på ett år blev Tore Ragnarsson omvald.  

16. Val av revisorer och revisorssuppleant blev sittande Eva Svensson, revisor och Ola 
Karlsson, revisorssuppleant omvald. 

17. Val till valberedning, två personer blev Ingmar Andersson och Mikael Hult omvalda. 
Varav Ingmar Andersson blev sammankallande. 

18. Inga övriga ärende har inkommit att tas upp på föreningsstämman enligt lag eller 
föreningens stadgar, som anmälts till styrelsen senast fyra veckor före stämman.  

19. Förslag från styrelsen. 

Proposition, överlåtelse till annan köpare. Styrelse får förtroende att undersöka 
intressanta aktörer till Södra Åsens fibernät, där ibland Wextnet. Alternativet är att välja 
in yngre styrelse som vill driva föreningen vidare. Styrelsen kommer ha möte i september 
för att jobba vidare med tänkbara aktörer och överlåtelse. 



 

 

20. Framkom inga förslag eller motioner. 

21. Övriga frågor var det inga. 

22. Stämman avslutad. 

 

Ort och datum: 
 
 
__________________________  __________________________ 
 Ordf. Mårten Guldstrand    Sekr. Maria S Karlsson 
 
 
Justeras: 
 
 
__________________________  __________________________ 
 Mikael Jeansson    Krister Johansson 
 


